
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 2 oktober 2018 

 

Al weer enige tijd geleden is de motie aangenomen door de Raad 

tot terugplaatsing van het Gravin Machteldbeeld op het Marktplein 

in ’s-Gravenzande. Verplaatsing is ook besproken tijdens de 

rondgang met de marktmeester, maar tot nog toe wordt er geen 

enkele aanstalten gemaakt tot terugplaatsing. 

 

De vraag is: 

- Wanneer wordt het beeld nu teruggeplaatst en wordt 

uitvoering gegeven aan de motie die de Raad in meerderheid 

heeft aangenomen en die de wethouder ook zou gaan 

uitvoeren, althans de wethouder heeft tijdens de 

behandeling niet aangegeven dat de motie niet uitgevoerd 

zou worden? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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